

國立清華大學徵聘教師

Faculty Openings

National Tsing Hua University

國立清華大學徵聘教師之公告請參見各院/系/所網站，名額需求、截止日期等資訊持續更新中，以下僅供參考。

Please refer to websites of Colleges /Department /Institutes in NTHU for updated information.

- **國立清華大學化學系誠徵專任教師**
Faculty Openings
Department of Chemistry
National Tsing Hua University
公告網址：<https://chem.site.nthu.edu.tw/>

國立清華大學化學系將於 111 學年度 <2022 年 8 月 1 日起聘> 甄聘 1-2 位專任助理教授或副教授，化學所有研究領域皆歡迎申請競爭。申請人須具備化學或相關領域博士學位，具博士後研究或教研工作經驗尤佳。有意者請將

- 1、求職信(Cover letter)、履歷表(含著作目錄)
- 2、代表論著全文 3 篇(PDF 檔案)
- 3、研究計劃與教學計劃各一份
- 4、安排推薦信三封(需包含博士班指導教授推薦函)

以電子郵件寄給清華大學化學系陳盈潔小姐

(Email: chen@mx.nthu.edu.tw, 網址：www.chem.nthu.edu.tw)。

所有申請資料請於 2021 年 10 月 1 日前寄達。申請人面試將持續進行至員額聘滿為止。

Chemistry Faculty Position at National Tsing Hua University (Taiwan)

The Department of Chemistry invites applications for a faculty position, with tenure-track, at the level of Assistant or Associate Professor commencing Fall 2022. A Ph.D. degree is required, and postdoctoral experience is preferred. Outstanding candidates with research interests in all areas of chemistry are encouraged to apply. Duties include teaching undergraduate and graduate students, and building an original and truly outstanding research program. Please send a cover letter, curriculum vitae (including a publication list), 3 representative publications (PDF files), description of future research plans, and teaching statement to Ms. Ying-Chieh Chen, Secretary of Search Committee (Email: chen@mx.nthu.edu.tw; Website: www.chem.nthu.edu.tw). Applicants should also arrange three letters of recommendation, one of which must be from his/her Ph.D. thesis advisor, to be submitted directly to Ms. Chen. Deadline for submission of application materials is 1 October 2021. To ensure full consideration, completed applications should be received by this date.

● **國立清華大學統計學研究所誠徵專任教師**

Faculty Openings

Institute of Statistics

National Tsing Hua University

公告網址：<https://stat.site.nthu.edu.tw/>

國立清華大學統計學研究所徵聘專任教師

本所擬聘專任助理教授級以上教師

一、申請資格：具有統計、資工或相關領域之博士學位

二、專長：數據科學、機器學習、理論統計、應用統計或統計計算

三、名額：數名

四、申請截止日：

資料審查自即日開始，直至聘到適合人選為止

五、申請文件：

個人履歷、著作目錄、代表著作（至多五篇）、研究計畫及三封推薦函。申請文件請以電子郵件方式寄至所辦信箱 stat@my.nthu.edu.tw，應徵助理教授者另需檢附研究所成績單。推薦函請推薦人以電子郵件方式逕行寄至所辦信箱。

六、連絡人：

施小姐 stat@my.nthu.edu.tw

Tel: 03-5715131 分機33179 或 03-5722894

本所相關資訊請參考網頁 <https://stat.site.nthu.edu.tw/>

Faculty Positions

Institute of Statistics

National Tsing Hua University, Hsinchu, Taiwan

<https://stat.site.nthu.edu.tw/>

The institute enthusiastically invites applications for tenure-track faculty positions at the assistant professor level. Ranks at the associate professor or above will also be considered for candidates with exceptional record of research excellence and academic leadership. Candidates must have a Ph.D. in statistics, computer science, or related fields by the date of appointment. We seek candidates with specialty in data science, machine learning, theoretical/applied statistics, or statistical computing.

Interested applicants should submit a resume, a list of publication, (up to) five representative papers, academic transcripts of graduate studies (if applying for positions of assistant professor), and a research statement to stat@my.nthu.edu.tw.

They should also arrange at least three reference letters to be sent to stat@my.nthu.edu.tw. The search will remain open until suitable candidates are identified. Further information about our institute can be found on the website <https://stat.site.nthu.edu.tw/>.

● **國立清華大學生命科學院誠徵專任教師**

Faculty Openings

College of Life Science

National Tsing Hua University

公告網址：<https://cls.site.nthu.edu.tw/p/406-1469-194995.r7381.php?Lang=zh-tw>

國立清華大學生命科學院誠徵專任教師

國立清華大學生命科學院誠徵專任助理教授(含)以上教師數名

起聘日期：2021年8月1日

延聘條件：

- 1.具博士學位且有博士後研究經驗。
- 2.能與本院教師形成整合性教學或研究團隊者；能支援大學部教學者優先考慮。

延聘領域：

本年度希望延聘符合下列領域的優秀教師

- 1.免疫學 Immunology
- 2.藥理學 Pharmacology
- 3.人類微生物體學 Human microbiome
- 4.再生醫學 Regenerative medicine
- 5.分子醫學 Molecular medicine
- 6.神經醫學 Medical neuroscience
- 7.合成生物學 Synthetic biology
- 8.精準醫學 Precision medicine
- 9.計算生物學 Computational biology
- 10.生物資訊與結構生物學 Bioinformatics and structural biology
- 11.系統神經科學 Systems neuroscience
- 12.其他生命科學、醫學科學相關領域

Other Life science- and Medical science-related fields

申請截止日期：2021年1月11日

申請方式與應備資料：

應徵者請將個人資料表及詳細學經歷資料(請附博士證書影本)、研究成果簡述、教學計畫、研究計畫及三封推薦信，於截止日期前寄交 300044 新竹市光復路二段 101 號生科二館 205 室清華大學生命科學院聯合初聘小組收。本院資料請見 <http://college.life.nthu.edu.tw/>，若有任何疑問，歡迎致電子郵件到

recruit@life.nthu.edu.tw。

The College of Life Science of National Tsing Hua University (NTHU) in Hsinchu, Taiwan, invites applications for faculty positions at all levels, with an expected start date of August 1st, 2021. The college provides outstanding opportunities for faculties to undertake advanced researches and engage in excellent educational programs. We seek for outstanding candidates from all fields of life sciences, with special emphasis on the following fields:

1. Immunology
2. Pharmacology
3. Human microbiome
4. Regenerative medicine
5. Molecular medicine
6. Medical neuroscience
7. Synthetic biology
8. Precision medicine
9. Computational biology
10. Bioinformatics and structural biology
11. Systems neuroscience
12. Other Life science- and Medical science-related fields

NTHU is situated in Hsinchu, Taiwan, embraced by the Hsinchu Science Park and Hsinchu Biomedical Science Park. In addition to having a beautiful campus, NTHU is recognized as a leading research university in Taiwan. Applicants should provide the following documents: (1) curriculum vitae, personal information, publication list, (2) a cover letter, (3) statement of research achievements, (4) statement of research and teaching plan, (5) a photocopy of Ph.D. diploma, and (6) three reference letters (referees should directly send the letters to us via email or post).

Please submit your application with the required documents by January 11th, 2021, to Faculty Recruitment Committee, College of Life Science; 101, Sec 2, Kuang Fu Road, Hsinchu 300044, Taiwan. For electronic submissions and additional inquiries please contact us by Email: recruit@life.nthu.edu.tw. Furthermore, the information regarding the research of our college is available at <http://college.life.nthu.edu.tw/>.

- **國立清華大學資訊工程學系誠徵專任教師**
Faculty Openings
Department of Computer Science
National Tsing Hua University
公告網址：<http://www.cs.nthu.edu.tw>

國立清華大學資訊工程學系誠徵師資

申請截止日：110 / 12 / 31 (五)前

國立清華大學資訊工程學系擬增聘數名具有下列專長之專任教授、副教授或助理教授：big data, machine learning, social networks, cloud computing, human-computer interaction and user experience, computer networks, IC design and automation, multimedia, databases, artificial intelligence, natural language processing, algorithms, information security或其他資訊相關領域。歡迎具有資訊科學/工程或電機相關博士學位，對教學、研究有高度熱忱之學人申請。

申請資料：

1. 申請信函（需註明應徵職級及學術專長領域）。
2. 個人履歷表（需含學經歷、研究方向、研究成果、著作目錄、可開授之課程及其規劃）。
3. 學位證件影本及成績單（含大學及研究所）。
4. 研究成果代表作 3 篇。
5. 推薦信 3 封。
6. 其它有助審查資料。

請將應徵資料提供至：

1. 電子檔 寄至：recruit@cs.nthu.edu.tw or
2. 紙本 以掛號郵寄至：
中華民國臺灣 30013 新竹市光復路二段 101 號
國立清華大學資訊工程學系 王廷基主任 收

聯絡資訊：

電話：(03)5714787，傳真：(03)5731201，Homepage: <http://www.cs.nthu.edu.tw>

說明：

- 應徵者於 6月30日之前提出申請，起聘日為隔年的2月1日。
- 應徵者於 12月31日之前提出申請，起聘日為隔年的8月1日。

FULL-TIME FACULTY POSITIONS

Department of Computer Science

National Tsing Hua University, Taiwan

The deadline for application is December 31, 2021

Department of Computer Science, National Tsing Hua University (NTHU-CS), Hsinchu, Taiwan, R.O.C., invites applications for several faculty positions at all ranks in but not limited to the following fields: big data, machine learning, social networks, cloud computing, human-computer interaction and user experience, computer networks, IC design and automation, multimedia, databases, artificial intelligence, natural language processing, algorithms, information security. Applicants should have a Ph.D. in computer science, computer engineering, electrical engineering or a related field.

The NTHU-CS department currently has 43 faculty members and an enrollment of 510 graduate and 550 undergraduate students. The department is internationally known for its excellence in research and teaching. We have close collaborations with world-leading universities and research institutes. The university is located near the Hsinchu Science-Based Industrial Park, which drives Taiwan's high-tech industries. The department enjoys strong support from many companies in the Industrial Park and our alumni on research and training.

Candidates please send applications including:

1. curriculum vita including publication list, research interests, and teaching interests,
2. diplomas and transcripts of undergraduate and graduate school,
3. copies of THREE most representative publications,
4. at least THREE letters of recommendation (sent directly by the referees),
5. research interests and teaching areas.

to Chairman

Department of Computer Science

National Tsing Hua University

No. 101, Section 2, Kuang-Fu Road, Hsinchu, Taiwan 30013, R.O.C.

e-mail: recruit@cs.nthu.edu.tw

Fax: +886-3-573-1201

NTHU-CS Home Page: <http://www.cs.nthu.edu.tw>

Note: If the application is submitted before June 30th, the starting day of employment will be on February 1st in the following year.

If the application is submitted before December 31th, the starting day of employment will be on August 1st in the following year.

● **國立清華大學數理教育研究所誠徵專任教師**

Faculty Openings

Graduate Institute of Mathematics and Science Education

National Tsing Hua University

公告網址：<https://gimse.site.nthu.edu.tw/var/file/115/1115/img/832/454461339.pdf>

國立清華大學數理教育研究所 徵聘專任教師啟事

壹、職位及名額：專任助理教授以上 2 名

貳、應徵條件：

一、學術專長領域同時符合以下兩項：

(一) 科學教育相關領域博士學位。

(二) 具師資培育、教材教法或數位產品專長。

參、起聘日期：民國 111 年 2 月 1 日

肆、申請截止日期：民國 110 年 5 月 25 日（以書面應徵資料郵寄郵戳為憑）

伍、應繳書面資料（2 份）或電子檔：

一、學位證件影本（持國外學歷者，其國外學歷證件須經本國駐外單位驗證後）。

二、經歷證件影本。

三、履歷表（須含研究專長說明）。

四、著作目錄（請務必註明期刊等級，例如：SCI、SSCI、TSSCI……等）。

五、推薦函三封。（1 份）

六、西元 2015 年（含）以後之著作全文至多 5 篇。（註 1）

七、擬授課科目及授課大綱。（註 2、3）

附註：

1. 應徵者因育嬰留職停薪或女性教師因懷孕生產者，得檢具證明正本，可繳交西元 2013 年（含）以後著作。
2. 授課大綱須含本所 2 門課程。
3. 授課大綱須含課程概述、教學目標、課程內容、教學方式、評量方法和參考書目。
4. 初審不符合資格條件者，諒不另行通知。應徵繳交書面資料如需退還，請務必附上足夠郵資的回郵信封，並請於回郵信封上寫好收件者資料，否則一律概不退還應徵書面資料。

陸、應徵方式：

應徵者繳交之書面資料請掛號郵寄至以下住址：

30014 新竹市南大路 521 號（國立清華大學南大校區 數理教育研究所）

柒、若初審通過者，將以電子郵件、紙本郵件和電話通知面試。

捌、本所聯絡方式：

03-5715131 轉 78601（王小姐）

Email:w99029@mail.nd.nthu.edu.tw